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متن پرسش

باسلام و عرض ارادت و تشکر و آرزوی توفیق روزافزون. استادمن سوالی داشتم از محضرتان: من کسی

را می شناسم که به علت مشکلات خانوادگی از دستیابی به خیلی از فرصتهای خوب به خصوص در امر

ازدواج محروم است. ایشان انسان خوب و متقی است اما مسایلی که به هیچ وجه در ید اختیارش

نیست مانع از این می شود که افرادی درخور خودش به خواستگاریش برود. من شخصا فکر میکنم

این خواست خداست و امتحان این فرد اینگونه طراحی شده است اما دیگران به این امر معتقد

نیستند و می گویند شرایط باعث این امر است. من خبر دارم که این دست ما چقدر هم در این

خصوص توکل به خداوند میکند و دعا میکند اما سخت در چارچوب شرایط گیر افتاده است. گاهی با

خودم می اندیشم شاید دیگران درست بگویند چون چطور دخترهایی هستند که چون شرایط خوبی

دارند و پدشان فلان منصب را دارد و مادرشان فلان پست را به خوبی و به راحتی با انسانهای مومن و

متقی حتی ازدواج می کنند و آب از آب تکان نمیخورد اما این بینوا هرچه هم توکل کند و دعا کند

چون شرایطش جور نیست مشکلش حل نمی شود و اصلا چرا حتی در زندگی خودمان میبینیم که

وقتی شرایط و علل مادی جور نیست دعا هم راه به جایی نمیبرد؟

متن پاسخ

علیکم السلام، باسمه تعالی رسول خدا«صلواةالهاعلیه» میفرمایند: « إذا رأیتم الأمر لا تستطیعون

تغره فاصبروا حتّى یکون اللَّه هو الذّی یغیّره. » اگر امور طوری بود که امکان تغر آن را نداشتید

صبر پیشه کنید تا خداوند آن را تغر دهد. آری خداوند میخواهد صبر ما را امتحان کند و بیشترین

برکات در همین صبر و رضا نصیب انسان میشود. فرصتی که دارید مغتنم بشمارید و در معرفت و

اُنس به خدا بکوشید. موفق باشید


